
Protokół Nr 6

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy odbytego w dniu 15 lipca 2011r. 

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Wilkowska Maria - przewodnicząca

2. Agnieszka Grygla - członek

3. Getka Janusz - członek

4. Kujawski Bogdan - członek

5. Sobczak Józef - członek

6. Wątorska-Parzydło Justyna -  członek

W posiedzeniu uczestniczył W ójt Gminy i Dyrektor Gminnego Centrum Kultury.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała p. Maria Wilkowska, powitała zebranych i

poinformowała, że tematem posiedzenia komisji jest rozbudowa Gminnego Centrum Kultury.

Pan Wójt poinformował, że wstępnie rozbudowa tego budynku wyszacowana została przez 

kosztorysanta na kwotę 300 -  350 tys. zł. W tegorocznym budżecie na to zadanie zaplanowane 

było 130 tyś. zł jako wkład własny . Złożony został wniosek o dofinansowanie do Lokalnej Grypy 

Działania otrzymaliśmy je w wysokości 200 tyś. zł. Po zrobieniu szczegółowego kosztorysu ( przy 

minimalnych cenach) okazało się koszt rozbudowy GCK będzie wynosił ok. 400 tyś. z ł . Na dzień 

dzisiejszy brakuje 80 tys. zł . W dalszej swojej wypowiedzi Wójt zaproponował 3 warianty 

związane z rozbudową GCK:

1. Nie przystępować do rozbudowy

2. Robić zgodnie z przyjętym planem ( trzeba znaleźć brakujące środki)

3. Zadanie wykonać etapami ( 70 -  80% wykonać w roku bieżącym, pozostałą część w roku

przyszłym)

I skłaniał się do ostatniego wariantu.

Pani Parzydło zapytała, co zostanie niewykonane, jeżeli zabierzemy brakujące ś rodk i.

Odpowiadając W ójt odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie można tego przewidzieć.

p. Getka Janusz stwierdził, że do rozbudowy przymierzaliśmy się już kilka lat i nie powinniśmy z niej 

rezygnować. W roku bieżącym praktycznie nic się w budżecie nie zmienia, brakujące środki należy 

zabezpieczyć w  przyszłorocznym budżecie.

Pan W ójt poinformował, że na najbliższej sesji należy wprowadzić zmiany w Uchwale zatwierdzającej 

Wieloletnia Prognozę Finansową.

Po przedyskutowaniu tematu rozbudowy Gminnego Centrum Kultury członkowie komisji 

jednogłośnie zawnioskowali aby rozbudowa prowadzona była etapowo.

p. Gryglas Agnieszka nawiązując do ustaleń podjętych na posiedzeniu komisji w dniu 12 maja br. 

prosiła o wyznaczenie terminu spotkania z Panią



p. Wójt poinformował, że zaprosi na spotkanie p. w celu uzgodnienia godzin dowozu

syna do szkoły.

Na tym protokół zakończono-

Przewodnicząca Komisji

Maria Witkowska
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